Photo captions
	001
	HK Phil musicians – (from left to right) George Lomdaridze, Principal Double Bass; Raymond Leung and Sophia Woo, percussion; Wang Liang, Second Associate Concertmaster; and Anna Kwan, cello at the filming in Tong Chong Street

港樂樂師──（由左至右）林達僑 (George Lomdaridze)，首席低音大提琴；梁偉華及胡淑徽，敲擊；王亮，樂團第二副首席；及關統安，大提琴於糖廠街拍攝


	002
	Wang Liang, Second Associate Concertmaster of the Hong Kong Philharmonic Orchestra

王亮，香港管弦樂團樂團第二副首席


	003
	Anna Kwan, cello player of the Hong Kong Philharmonic Orchestra

關統安，香港管弦樂團大提琴樂師


	004
	George Lomdaridze, Principal Double Bass of the Hong Kong Philharmonic Orchestra

林達僑 (George Lomdaridze)，香港管弦樂團首席低音大提琴


	005
	(from left to right) Raymond Leung and Sophia Woo, percussion players of the Hong Kong Philharmonic Orchestra

（由左至右）梁偉華及胡淑徽，香港管弦樂團敲擊樂師
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	Episode 2 – Overture to Colour, Aroma & Taste

第二集： 《色、香、味序曲》
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	Episode 3 – A Yummy Bite of Music

[bookmark: _GoBack]第三集： 《舌尖上的樂章》


	008
	Episode 4 – The Music & the Human Touch

第四集： 《有溫度的音符》




